
Pressmeddelande 
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Kontaktperson: Styrelsens ordförande Peter Rosholm 070  326 13 06, 
Sjukhusdirektör Ingela Tuvegran, 033  616 10 00, Chefläkare Christer Wettervik 
033  616 10 00, Adm. Direktör Lennart Ryler 033 616 10 00, Chef för staben för 
personal och verksamhetsutveckling Marie Lindström 033  616 10 00, 
Informationschef Björn Gustafsson tel 070  5181165 
Skapat av: Pernilla Augustsson Epost: pernilla.augustsson@vgregion.se 

Från Södra Älvsborgs Sjukhus 20080917 15:30 

Ekonomiska frågor stod i förgrunden vid dagens möte. Bland de aktuella 
ärendena kan nämnas:

n Information om vårdkonsumtionsmönster Sjuhärad, del 1 SÄS, Skene 

n Godkännande av överenskommelse med HSN 8 och HSN 6 

n Godkännande av delårsrapport

Chefläkare Christer Wettervik redovisade observerade olikheter i vårdkonsumtion 
mellan olika delar av sjukhusets närområde. Studien visar på att befolkningen i 
Mark och Svenljunga konsumerar förhållandevis mera medicinsk vård än övriga 
delar av Sjuhärad. Studien föranleds av att sjukhusets intäkter t.o.m. 2010 
väntas minska med i storleksordningen 200 mkr varför det är nödvändigt att 
anpassa sjukhusets organisation till dessa ändrade förutsättningar. 
Kostnadsminskningen skall genomföras så att sjukhuset infriar det lagstadgade 
kravet på vård på lika villkor. 

Styrelsen godkände förslag till överenskommelse med HSN 8 och HSN 6. 
Överenskommelsen reglerar vårdvolymer, ersättningar och ersättningsprinciper 
för 2009 och innebär bl. a. att den s.k. målrelaterade ersättningen ökar  i 
betydelse.

Delårsrapporten per augusti 2008 godkändes. Av rapporten framgår att antalet 
patienter som får vård ökat något jämfört med motsvarande period föregående 
år. Antalet patienterna vars väntetid överstigit vårdgarantin har minskat med 27 
% sedan augusti 2007. Det ekonomiska utfallet är ansträngt. Resultatet t.o.m. 
augusti visar på ett underskott mot budget på 37,9 mkr. Prognosen för helåret 
är ett underskott på 55 mkr.

I övrigt behandlade styrelsen  bl.a. frågor om:

n Sjukhusets interna arbete för en ekonomi i balans 

n Lönebildningen 

n Processarbetet vid sjukhuset


